
PROTOKÓŁ  NR XXXI/2022 

 sesji Rady Gminy Brzeźnica 

z dnia 28 września 2022 roku 

 

 

Frekwencja: 13 radnych obecnych, nieobecnych (2): Izabela Bendiuł, Ryszard Szumiński, w 

trakcie obrad po przerwie nieobecny Józef Szmit. 

 

1. Otwarcie obrad. 

Obrady XXXI sesji Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Kosiński. 

Przewodniczący przywitał zaproszonego gościa Pana Starostę – Henryka Janowicza 

 

1. Uchwalenie porządku obrad. 

Nie było uwag do porządku obrad, w związku z czym Przewodniczący Rady Gminy poddał 

pod głosowanie porządek, który został przyjęty przez Radę jednogłośnie: 

ZA (13) Justyna Agnieszka Daraż, Dawid Łukasz Irski, Artur Dariusz Jasiński, Maciej Jastrząb, 

Krzysztof Kosiński, Piotr Kosiński, Beata Genowefa Najdek, Grzegorz Najdek, Marta 

Mirosława Pastuła, Aneta Joanna Połomka, Józef Tadeusz Szmit, Helena Ślecka, Tomasz Ziaja. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad  sesji.  

1. Uchwalenie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Informacje Wójta o działaniach podjętych od ostatniej sesji. 

4. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy oraz Przewodniczących Komisji stałych o 

odbytych spotkaniach czy posiedzeniach.   

5. Podjęcie uchwał w sprawie:     
a/ nieodpłatnego przekazania nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Brzeźnica na rzecz Skarbu Państwa Państwowe Gospodarstwo Leśne „Lasy 

Państwowe” Nadleśnictwo Krzystkowice, 

b) przystąpienia do sporządzania zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Brzeźnica w zakresie działek nr 16/8, 

157/2, 472/4, 472/5, i części działki nr 17/20 w obrębie Chotków oraz działki nr 

25/36 w obrębie Jabłonów, 

c) przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działek nr 16/8, 157/2, 472/4, 472/5 i części działki nr 17/20 w 

obrębie Chotków oraz działki nr 25/36 w obrębie Jabłonów,  

d/ zmiany uchwały budżetowej Gminy Brzeźnica na 2022 rok, 

e/ Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brzeźnica na lata 2022-2025 

      7. Interpelacje i wnioski radnych. 

      8. Inne sprawy organizacyjne, które wynikną po wysłaniu zawiadomień. 

      9. Zakończenie obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji: protokół został przyjęty jednogłośnie: 

 

ZA (13) Justyna Agnieszka Daraż, Dawid Łukasz Irski, Artur Dariusz Jasiński, Maciej Jastrząb, 

Krzysztof Kosiński, Piotr Kosiński, Beata Genowefa Najdek, Grzegorz Najdek, Marta 

Mirosława Pastuła, Aneta Joanna Połomka, Józef Tadeusz Szmit, Helena Ślecka, Tomasz Ziaja. 



 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

 

Głos zabrał Starosta Żagański Pan Henryk Janowicz. 

Podziękował za zaproszenie na sesję Przewodniczącemu Rady Gminy oraz Wójtowi. 

Poinformował o następujących sprawach. Chciałby zmienić wizerunek szpitala, usprawnić 

jego działanie. Poinformował, ze składał wniosek na dofinansowanie z Polskiego Ład na 

remont drogi w Karczówce – niestety nie otrzymamy dofinansowania. Zapewnił, że będzie 

składał kolejne wnioski na remonty dróg. Jak się nadarzy okazja to w 2023 roku będzie 

składał wniosek na remont mostu w Marcinowie. Utrzymanie bieżące, nadzorowanie to 

staramy się robić na bieżąco. Obiecał interwencję w sprawie oznakowania i namalowania 

pasów w Chotkowie. Planowany jest szereg imprez jako Powiat i Gmina m.in. dożynki 

powiatowo-gminne na terenie gminy Brzeźnica.   

Wójt podziękował Staroście za przybycie na sesję Rady Gminy. Przekazał petycję 

mieszkańców Wichowa w sprawie budowy chodnika. 

Wskazał na potrzebę naprawy drogi do Żagania, nazywaną przez mieszkańców drogą wstydu. 

Temat drogi do Marcinowa, jak nie da rady mostu wyremontować to chociaż odcinek od ronda. 

Temat dożynek powiatowo-gminnych myśli, że damy radę zorganizować.  

Pytania: 

Dawid Irski – czy jest realna szansa naprawy mostku na Marcinów na przyszły rok? 

Starosta – zamówiono tarcicę, żeby do najbliższej przebudowy naprawić, 

Dawid Irski – jest ograniczenie do 8 ton, nie mógł dotrzeć transport z wapnem na ul. 

Wędkarską 

Starosta – aby zwiększyć tonaż trzeba mieć zgodę Wód Polskich, ograniczony do 8 ton tonaż 

ze względów bezpieczeństwa, z większym trzeba objechać dookoła 

Jadwiga Pietrzak – droga Chotków-Jelenin drzewa zostały posadzone za blisko jezdni 

Starosta – drzewa miododajne nasadzone z inicjatywy pszczelarzy, też aby śnieg nie nawiewał 

na drogi, z tego co wie wiele tych drzewek zostało zniszczonych, Starosta nie chciał wchodzić 

w spór z rolnikami wchodzącymi z uprawami w pas drogowy dlatego tak zostały nasadzone. 

Helena Ślecka – droga do Marcinowa, prośba o wycinkę krzaków auta nie mogą się minąć 

Starosta – brakuje ludzi do takich prac, postara się w przyszłym roku. 

Gabriela Podgórna – Związek Powiatowo Gminny powstał aby polepszyć komunikację, miały 

być nowe połączenia, czy może Pan skontrolować ich działania 

Starosta – Związek działa ma na dzień dzisiejszy zapewnić kursy tam gdzie ich nie ma. Ma 

nadzieję, że wszyscy skorzystają 

Beata Najdek – prośba o progi zwalniające w Przylaskach, znaki ograniczenia prędkości oraz 

zatoczkę 

Starosta – zatoczka nie jest rolą powiatu, powiat może pomóc z materiałem 

Aneta Połomka – czy pobocze w Wichowie będzie utwardzone? 

Starosta – to jest w trakcie realizacji, utwardzane tłuczniem. 

 

Podziękowanie dla Starosty za przybycie, 5 minut przerwy.  

 

4.Informacje Wójta o działaniach podjętych od ostatniej sesji.   

01 września okazało się, że PKS zlikwidował połączenia do Żagania. 02 września spotkanie z 

prezes MZK w sprawie dodatkowego kursu rano. Udało się stworzyć nowy kurs 6.10 z 

Brzeźnicy w stronę Chotkowa. Na 3 miesiące ta dodatkowa linia to dla nas koszt 18 tys. 

Złotych. Od 1 października będzie ten nowy kurs.  

Helena Ślecka – czy autobusem szkolnym mogą mieszkańcy jeździć? 



Wójt – nie można bo to są osoby nieubezpieczone, przewoźnik nie prowadzi przewozów 

otwartych tylko dowozy szkolne. 

Dziś przekazaliśmy środki do GOPS-u na dodatki węglowe, od dziś środki będą wypłacane. 

Informacja o realizowanych inwestycjach: zakończenie remontu dachu w Wichowie, I etap 

Centrum Kultury Górali Bukowińskich, przetarg na budowę wiaty koło sceny, przetarg na II 

etap budowy Centrum Kultury Górali Bukowińskich, przetarg na budowę drogi w 

Jabłonowie. Kolejne to instalacje fotowoltaiczne na stacjach uzdatniania wody i kotłowni w 

szkole w Chotkowie. Niedługo trzeba będzie się zastanowić co z podatkami, trzeba będzie 

trochę podnieść. MPO i Zakład Zagospodarowania Odpadów też chcą podnieść stawki o 

około 15% z gospodarowanie odpadami, podwyżki będą konieczne. Na dzień dzisiejszy 180 

tysięcy zaległości w płatnościach za wywóz odpadów. 

Sytuacja z opałem wygląda źle na ośrodek zdrowia nie ma węgla, za 4 tony kupione na Urząd 

zapłaciliśmy więcej niż za cały ubiegły sezon grzewczy. 

Gabriela Podgórna – uwaga dotycząca połączeń komunikacyjnych Karczówka jest od kilku 

lat pozostawiona w takiej sytuacji jak teraz mieszkańcy Wichowa i Przylasek. Apel żeby 

wziąć pod uwagę mieszkańców Karczówki, 

Wójt – z Karczówki do krzyżówki jest dość blisko, mieszkańcy Karczówki są w lepszej 

sytuacji niż mieszkańcy Wichowa i Przylasek.  

5. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy oraz Przewodniczących Komisji stałych o 

odbytych spotkaniach czy posiedzeniach. 
 

Komisja ds. budżetu i finansów. Zastępca Przewodniczącego komisji radny Artur Jasiński 

odczytał protokół z dzisiejszego posiedzenia komisji. 

 
6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a/ nieodpłatnego przekazania nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Brzeźnica na rzecz Skarbu Państwa Państwowe Gospodarstwo Leśne „Lasy 

Państwowe” Nadleśnictwo Krzystkowice, 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały, została przyjęta 

przez Radę jednogłośnie: 

ZA (12) Justyna Agnieszka Daraż, Dawid Łukasz Irski, Artur Dariusz Jasiński, Maciej Jastrząb, 

Krzysztof Kosiński, Piotr Kosiński, Beata Genowefa Najdek, Grzegorz Najdek, Marta 

Mirosława Pastuła, Aneta Joanna Połomka, Helena Ślecka, Tomasz Ziaja. 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

 

b/ przystąpienia do sporządzania zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Brzeźnica w zakresie działek nr 16/8, 

157/2, 472/4, 472/5, i części działki nr 17/20 w obrębie Chotków oraz działki nr 

25/36 w obrębie Jabłonów, 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały, została przyjęta 

przez Radę jednogłośnie: 

ZA (12) Justyna Agnieszka Daraż, Dawid Łukasz Irski, Artur Dariusz Jasiński, Maciej Jastrząb, 

Krzysztof Kosiński, Piotr Kosiński, Beata Genowefa Najdek, Grzegorz Najdek, Marta 

Mirosława Pastuła, Aneta Joanna Połomka, Józef Tadeusz Szmit, Helena Ślecka, Tomasz Ziaja. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

 



c/ przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działek nr 16/8, 157/2, 472/4, 472/5 i części działki nr 17/20 w 

obrębie Chotków oraz działki nr 25/36 w obrębie Jabłonów,  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały, została przyjęta 

przez Radę : 

ZA (12) Justyna Agnieszka Daraż, Dawid Łukasz Irski, Artur Dariusz Jasiński, Maciej Jastrząb, 

Krzysztof Kosiński, Piotr Kosiński, Beata Genowefa Najdek, Grzegorz Najdek, Marta 

Mirosława Pastuła, Aneta Joanna Połomka, Józef Tadeusz Szmit, Helena Ślecka, Tomasz Ziaja. 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

 

d/ zmiany uchwały budżetowej Gminy Brzeźnica na 2022 rok, 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały, została przyjęta 

przez Radę jednogłośnie: 

ZA (12) Justyna Agnieszka Daraż, Dawid Łukasz Irski, Artur Dariusz Jasiński, Maciej Jastrząb, 

Krzysztof Kosiński, Piotr Kosiński, Beata Genowefa Najdek, Grzegorz Najdek, Marta 

Mirosława Pastuła, Aneta Joanna Połomka, Józef Tadeusz Szmit, Helena Ślecka, Tomasz Ziaja. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

 

  e/ Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brzeźnica na lata 2022-2025 
 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały, została przyjęta  

przez Radę jednogłośnie: 

ZA (12) Justyna Agnieszka Daraż, Dawid Łukasz Irski, Artur Dariusz Jasiński, Maciej Jastrząb, 

Krzysztof Kosiński, Piotr Kosiński, Beata Genowefa Najdek, Grzegorz Najdek, Marta 

Mirosława Pastuła, Aneta Joanna Połomka, Józef Tadeusz Szmit, Helena Ślecka, Tomasz Ziaja. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

 

 
 7. Interpelacje i wnioski radnych.8/ Inne sprawy, które wyniknęły po wysłaniu zawiadomień.   
Brak pytania zadawane w czasie obrad. 
9. Zakończenie obrad. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Kosiński zakończył obrady XXXI sesji Rady Gminy Brzeźnica. 

 
 

 


